
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 25. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 272
Ministeren bedes redegøre for, hvornår lægemiddelstyrelsen vidste, at der var
problemer med hofteimplantater, hvornår styrelsen meldte det ud til lægerne/
regionerne, hvad grunden er til, at lægerne ikke fulgt advarslen. Samtidig be-
des ministeren forklare, hvordan man en anden gang kan sikre, at man ikke
ude på sygehusene bruger medicinsk udstyr, som man er advaret mod at bru-
ge fordi der kan være en risiko forbundet med anvendelsen af det.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand
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